
Vraja  “Eris”,  noua  minciună
referitoare  la  virusul  inexistent
Covid
ERIS– cea mai recentă “variantă covid” – se presupune că provoacă o creștere a
numărului de cazuri în întreaga lume. Basmul spune că Anglia, Irlanda și SUA
sunt toate afectate puternic, dar a ajuns și în Australia.

Încă o lovitură dată mulțimii de tâmpiți care susțin că “BRICS ne va salva”, India
și China fac același joc (plandemic).

“Oamenii de știință” pledează pentru revenirea măștilor.

Am trecut deja în revistă aici tot ce trebuie să cunoști despre “Eris”. Pe scurt,
“covid” e doar un alt nume inventat pentru gripă, iar “variantele” (Eris, Pirola, Pi
etc)  sunt  niște  straturi  de vopsea aplicate pe ficțiune pentru a  încerca să o
păstreze proaspătă. Existența lui Eris reprezintă necesitatea de a menține în viața
covidul… dar ne-a scăpat și ceva evident: următoarea rundă de “vaccinuri”ajunge
pe piață în curând. Pentru cei care au pierdut numărătoarea, cred că am ajuns la
șase sau șapte doze.
Acest “vaccin actualizat” nu are nimic de-a face cu Eris, oricât de mult ar sugera
limbajul din primele pagini ale ziarelor că a fost “adaptat” pentru cea mai recentă
variantă, nu e așa. Se lucra la el înainte ca Eris să se spună că există.

Moderna a pretins cu tupeu că a efectuat un “studiu” care arată că așa-zisul lor
vaccin actualizat protejează împotriva Eris. Ținând cont de faptul că Eris a apărut
pe prima pagină a ziarelor în urmă cu doar câteva săptămâni, se pare că Moderna
și-a  bătut  propriul  record  în  ceea  ce  privește  rapiditatea  “studiilor”.  E  doar
aceeași porcărie dintotdeauna. La naiba, să fim sinceri, ar putea fi apă. Ar putea fi
ORICE. La urma urmei, nu ceea ce ți se injecta era important, ci faptul că ai fost
injectat pentru că așa ți s-a spus. A fost vorba de a impune obediența, de a crea
precedentul pentru ordinul de vaccinare și de a stabili cât de eficient pot fi forțați
oamenii să facă o injecție despre care li s-a spus deja că nu au nevoie și că nu
funcționează.  Asta  și  faptul  că  guvernele  acordă  sume  URIAȘE  de  bani
companiilor  farmaceutice,  evident.
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Dar ei au deja bani, iar majoritatea oamenilor (se presupune) au luat vaccinul …
așa că de ce mai continuă șarada? Trebuie să apreciați efortul uriaș depus pentru
a hipnotiza milioane – poate miliarde – de oameni pentru a-i împinge să acționeze
împotriva propriilor interese; e o vrajă mai ușor de întreținut decât de repornit.
Dacă i-ar lăsa pe oameni să uite, atunci ar fi nevoiți să înceapă ritualul din nou.
Totuși,  magia a început deja să se risipească. Luați  în considerare faptul că,
aparent, peste 200 de milioane de americani au luat prima doză în 2021 și că,
până la momentul în care au apărut rapelurile în toamna anului 2022, numărul
acestora a scăzut la 50 de milioane. O scădere de 75% în doar un an. Puterea le
scapă și, pe măsură ce se agită să o recupereze, vă puteți aștepta ca “Eris” să fie
rea.

 

Traducere din Is this the REAL reason “Eris” cases are spiking?
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